
Datum konania:
Začiatok rokovania:
Miesto rokovania:
Rokovanie OcZ:
Přítomní:

Zápisnica zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEESTVA
konaného dna 29. 04. 2022 o 16:00 hod. v obradnej miestnosti OcU v Kapušanoch

KY-143/2022/0cu-4
29.04. 2022
16:00 hod.
obřadná miestnosť OcU Kapušany
3/2022
RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
Ing. Peter Palovič, zástupca starostky obce
Ing. ^/[iroslav Bohatá
Ing. Eudmila Hamarová, PhD.
Ing. Andrea Havrillová
Ing. Milan Manko s
Radoslav Namešpetra, ospravedlnil sa
RNDr. Pavol Petrovský
Mgr. Lenka Smetanková
Ing. Igor Revay
Ing. Ján Tirpák - hlavný kontrolor obce
Mgr. Magdaléna Verčimáková, zapisovatel'ka

Na úvod rokovania přítomní 8 poslanci OcZ. Obecné zastupitel'stvo je uznášaniaschopné.

Zveřejněný program:

l. Otvorenie
2. Vol'ba komisu /návrhová, určenie overovateťov zápisnice/

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
3. Schválenie zveřejněného programu

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
4. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OcZ zo dna 15. 02.2022

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
5. Návrh Všeobecné závazného nariadenia obce Kapušany č. 2/2022 o zásadách

poskytovania nenávratného fínančného příspěvku na stravovanie dóchodcov
Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálně] práce

6. Rozpočtové opatrenie č. 1/2022 ZS s MS Kapušany
Předkládá: Ing. Miriam Jakšová, ekonomické oddelenie ZS s MS Kapušany

7. Rozpočtové opatřeme č. 2/2022 obce Kapušany
Předkládá: Ing. Božena Marcinová, referát ekonomiky, evidencie majetku,
personalistiky

8. Návrh na schválenie nového člena Komisie sociálnej a zdravotnej starostlivostí
Předkládá: Ing. Eudmila Hamarová, PhD., poslankyňa OcZ

9. Záměr kupy pozemku KN C parcela č. l 270/11, k. u. Kapušany za úcelom
výstavby chodníka - ulica Zelezničná 2. etapa
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

10. Zmluva o zriadení věcného břemena na pozemku KN C parcela č. 1321, k. u.
Kapušany
Předkládá: Mgr. Maria Máj irská, referát strategického rozvoj a

11. Správa o plnění PHRSR za rok 2021
Předkládá: Mgr. Lenka Smetanková poslankyňa OcZ, Mgr. Maria Máj irská, referát
strategického rozvoja

12. Ziadosti
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a) Ziadosti o predlženie platností nájomných zmlúv v 18 b.j.
Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce

b) Ziadosti o poskytnutie příspěvku na prevádzku zariadení sociálnych služieb
Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce

c) Ziadosť o odpustenie nájmu - Poliklinika Giraltovce ILB, s.r.o.
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

d) Ziadosť o kupu pozemkov - COOP Jednota Prešov, spotřebně družsh^o
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková

e) Ziadosť o mimoriadnu dotáciu v zmysle VZN 1/2017 - OSK Kapušany
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková

f) Žiadosť o poskytnutíe fínančnej pomoci - FK OŠK Kapušany
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková

13. Rózne
14. Závěr

K bodu l Otvorenie

Pani starostka přivítala všetkých přítomných poslancov ahl. kontrolora obce na
rokovaní OcZ. Konstatovala, že na úvod rokovania je přítomných 8 poslancov, OcZ je
uznášaniaschopné. l poslanec (p. Namešpetra) sa vopred ospravedlnil arokovania OcZ sa
nezúčastní.

K bodu 2 Vol'ba komisií /návrhová, určenie overovatel'ov zápisnice
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Do návrhovej komisie p. starostka navrhla: Ing. Andreu Havrillovú, za overovatel'ov zápisnice:
RNDr. Pavla Petrovského a Ing. Milana Maňkoša. Poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 26/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch

• schvaluje návrhovú komisiu:

určuje za overovatel'ov zápisnice:

Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O

Ing. Andrea Havrillová

RNDr. Pavol Petrovský
Ing. Milan Maňkoš

ZDRŽAL SA: O

K bodu 3 Schválenie zvereineného programu
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Starostka obce přítomných informovala, že rokovanie OcZ sa bude riadiť zveřejněným
programom. Přítomní poslanci nepripomienkovali zveřejněný program apristúpili
k hlasovaniu.

• Uznesenie c. 27/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje zveřejněný program rokovania.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O
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K bodu 4 Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OcZ zo dna 15. 02. 2022
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Starostka obce konstatovala, že na zasadnutí OcZ dna 15. 02. 2022 bolo celkovo přijatých 6
uznesení. Po ich prečítaní skonštatovala, že přijaté uznesenia bolí splněné. Poslanci pristúpili
k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 28/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch berie na vedomie stav plnenia uznesení zo zasadnutia
Obecného zastupiteťstva obce Kapušany konaného dna 15.02. 2022.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

K bodu 5 Návrh Všeobecné závazného nariadenia obce Kapušany č. 2/2022 o zásadách
poskytovamajienayratného fínančného příspěvku na stravovanie dóchodcov
Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce

Starostka obce - dokument bol zveřejněný v súlade splatnou legislativou po dobu 15 dní
obvyklým spósobom, k návrhu neboli doručené žiadne pripomienky. Starostka obce odovzdala
slovo predsedníčke Komisie Sociálnej a zdravotně] starostlivosti p. Hamarovej, která
konstatovala, že obec Kapušany aktuálně zabezpečuje stravo vanie s finančným príspevkom
obce iba pre seniorov, ktorí sú klientmi denného centra. V minulosti malí dóchodcovia možnost'
odoberať stravu zo školskej jedálne. Vzhl'adom k tomu, že stavebné riešenie školské] jedálne
nebole na tento účel prispósobené, musela byť táto služba ukončená. Denně centrum má
obmedzenú kapacitu pre 30 osob a referát sociálně] práce zaznamenává záujem o obědy aj od
ďalších seniorov, preto vznikla potřeba spracovať nový dokument - Všeobecné závazné
nariadenie obce Kapušany č. 2/2022 o zásadách poskytovania nenávratného finančného
příspěvku na stravo vanie dóchodcov vktorom je jasné zadefinované zabezpečenie obedov
s příspěvkem obce aj pře seniorov, ktorí nie sú klientmi denného centra. Po schválení
předkládaného VZN dojde k úpravě prevádzkového poriadku denného centra a po odobrení
RUVZ v Prešove bude obec Kapušany vydávat' obědy v dennom centre aj pře seniorov, ktorí
nie sú jeho klientmi, ale májů o tuto službu záujem. Súčasťou předkládaného VZN sú
podmienky pre poskytnutie příspěvku na stravovanie seniorov. Výška finančného příspěvku na
oběd je navrhnutá na 0,70 € rovnako, ako je to u klientov denného centra. Finančný príspevok
by bol poskytovaný do vyčerpania prostriedkov z rozpočtu obce vyčleněných pře denné
centrum. Diskusia k témě neprebehla, poslanci OcZ pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 29/2022
Obecné zastupitel'stvo vKapušanoch sa uznáša na Všeobecné záváznom nariadení obce
Kapušany č. 2/2022 o zásadách poskytovania nenávratného finančného příspěvku na
stravovanie dóchodcov.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O
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K bodu 6 Rozpočtové opatrenie č. 1/2022 ZS s MS Kapušany
Předkládá: Ing. Miriam Jakšová, ekonomické oddelenie ZS s MS Kapušany

Starostka obce - spracované Rozpočtové opatřeme č- 1/2022 ZS s MS Kapušanyje na celkovú
výšku 99 470,67 EUR. Do rozpočtového opatrenia budu zapracované potřebné změny ZS s MS
Kapušany na základe podaní doručených z Okresného úřadu Prešov, Odbor školskej správy.
Originálně kompetencie sú vo výške +10 785,67 EUR. Diskusia k témě neprebehla, poslanci
OcZ pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 30/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje rozpočtové opatřeme č. 1/2022 ZS s MS
Kapušany.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

K bodu 7 Rozpočtové opatrenie č. 2/2022 obce Kapušany
Předkládá: Ing. Božena Marcinová, referát ekonomiky, evidencie majetku, personalistiky

Starostka obce přivítala na rokovaní Mgr. Mariu Majirskú a Ing. Boženu Marcinovú (příchod
v čase 16:25 hod.)

Starostka obce poprosila ekonomku obce Ing. Marcinovú o stměné vysvětleme k bodu
Rozpočtové opatřeme č. 2/2022 obce Kapušany. P. Marcinová: do rozpočtového opatreniaobce
Kapušany č. 2/2022 bude zahrnuté Rozpočtové opatřeme č. 1/2022 ZŠ s MS Kapušany.
Celková je spracované vo výške 246 149,83 EUR. Je potřebné navýšiť náklady na odpadové
hospodárstvo z dovedu zvýšenia sadzby za uloženie zmesového komunálneho odpadu
a objemného odpadu na skládke odpadov. K navýšeniu dochádza z dóvodu poklesu ročnej
miery vytriedenia odpadov aj v zákonnom poplatku za l t uloženého odpadu z 11,00 EUR na
18,00 EUR - po přepočte ide o sumu 2 630,46 EUR. Suma 4 780,16 EUR bude přesunutá na
výdavky v súvislosti s nárastom cien energií. V kapitálových výdavkoch dochádza k navýšeniu
v súvislosti so stavbou Rekonštmkcia kanalizácie úl. Urbárska a Sevemá, ktorá bola
financovaná z eurofondových zdroj ov. Z do vodu, že DPH nie je oprávněným výdavkom
v rámci projektu, obec musí okrem povodně rozpočtovaného spolufinancovania znášať náklady
na DPH a práce naviac vo výške 32 946,38 EUR. Všetky vyššie uvedené položky bolí
premietnuté do Rozpočtového opatrenia č. 2/2022 obec Kapušany.

K ukončeniu projektu Rekonštrukcia kanalizácie úl. Urbárska a Sevemá starostka obce
odevzdala slovo Mgr. Majirskej. P. Majirská konstatovala, že na neoprávněnost' DPH bola obec
upozorněná riadiacim orgánom při prvej žiadosti o platbu. Práce naviac nebolo možné uplatnit'
ako oprávněný výdavok.

Starostka obce poďakovala p. Majirskej ap. Marcinovej za vysvětleme problematiky,
diskusia k témě neprebehla, poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 31/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje rozpočtové opatřeme č. 2/2022 obce Kapušany.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O
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P. Majirská a p. Marcinová v čase 16:45 hod. opustili rokovanie OcZ.

K bodu 8 Návrh na schválenie nového člena Komisie sociálnej a zdravotnej starostlivosti
Předkládá: Ing. Eudmila Hamarová, PhD., poslankyňa OcZ

Starostka obce odevzdala slovo Ing. Hamarovej, která stručné informovala, že potřeba
doplnenia nového člena Komisie sociálnej a zdravotnej starostlivosti vznikla z dóvodu, že nie
všetci cleno via komisie z do vodu svojich pracovných povinností mohli byť vždy přítomní na
rokovaní komisie. Be. Vojtekováje přítomná na zasadnutiach Komisie sociálnej a zdravotně!
starostlivosti takmer vždy. Diskusia k témě neprebehla, poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 32/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje Bc. Ivetu Vojtekovú za členku Komisie
sociálnej a zdravotnej starostlivosti při OcZ Kapušany.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

K bodu 9 Záměr kupy pozemku KN C parcela č. l 270/11, k. u. Kapušany za účelom
výstavby chodníka - ulica Zelezničná 2. etapa
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Starostka obce - majitel' pozemku Ing. Kačmár súhlasil s odpredajom parcely za účelom
výstavby chodníka úl. Železničná 2. etapa. Obec bude při kupe postupovat' v súlade s platnou
legislativou na základe spracovaného znaleckého posudku. Dnes bol zveřejněný dokument
Veřejná vyhláška Územně rozhodnutie o umiestnení stavby Kapušany - Chodník úl.
Zelezničná II. etapa (ďalej len "stavba") na pozemkách KN C pare. č. 1369 a 1270/11 k. u.
Kapušany - liniová stavba. Týmto krokom bolo začaté stavebné konanie na predmetnú stavbu.
P. Smetanková - co sa týká financovania stavby, je to zahrnuté v Rozpočte obce na rok 2022?
Ing. Palovič - o plánovaných investičných akciách v roku 2022 Vás budeme informovat'
v závěre rokovania OcZ. lna diskusia k témě neprebehla, poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 33/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch súhlasí s kupou pozemku od Kačmára Petra Ing., Lesná
320/57, 082 16 Zahradně, a to pozemok parc. č. KNC 1270/11, dmh pozemku ostatná plocha
o výměre 5 m2, k. u. Kapušany, ktorý bol oddělený z pozemku pare. č. KNC 1270/1, druh
pozemku zastávaná plocha o výměre 1252 m2, zapísaným na LV č. 2278, na základe
geometrického plánu č. 25/2021 vyhotoveného Ing. Marianám Kovalčíkom dna 17.5.2021,
úradne ověřeného Ing. Andrejom Tarasovičom pod č. Gl-942/2021. Cena dohodou je 50,00
EUR. Dóvodom kupy je plánovaná výstavba chodníka - ulica Zelezničná 2. etapa.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O
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K bodu 10 Zmluva o zriadení věcného břemena na pozemku KN C parcela č. 1321, k. u.
Kapušany
Předkládá: Mgr. Maria Máj irská, referát strategického rozvoj a

Starostka obce - stavebník Peter Dilhoff žiadal o osadenie štípu el. vedenia na pozemku vo
vlastníctve obce, co bude ošetřené Zmluvou o zriadení věcného břemena na pozemku KN C
parcela č. 1321 k.ú. Kapušany. Diskusia k témě neprebehla, poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 34/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje uzavretie Zmluvy o zriadení věcného břemena
medzi Obcou Kapušany aPetrom Dillhoffom, Ardova 26/1, 082 12 Kapušany na pozemku
parc. č. KN C 1321, k.ú. Kapušany, zastávané plochy a nádvoria o výměre 1128 m2, zapísanom
na LV 1037. Rozsah věcného břemena s ochranným pásmem l m je vyznačený Geometrickým
plánom č. 18/2022, vyhotoveným Ing. Jozefom Kaščákom - GeoReal, IČO: 47660635, úradne
ověřeným Ing. Andrejom Tarasovičom pod číslom Gl-401/2022. Věcné břemeno sa zriaďuje
z dovedu umiestnenia elektrického štípu v prospěch vlastníka pozemkov pare. č. 29/2-3
bezodplatne z dóvodu hodného osobitného zretel'a za podmienok uvedených v Zmluve
o zriadení věcného břemena.
Poslanci: 9
Přítomní: 8
Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRZALSA:0
3/5 kvórum splněné

K bodu 11 Správa o plnění PHRSR za rok 2021
Předkládá: Mgr. Lenka Smetanková poslankyňa OcZ,
strategického rozvoj a

Mgr. Maria Máj irská, referát

Starostka odevzdala slovo p. Smetanko věj, ktorá na predkladanom dokumente spolupracovala
spolu s p. Majirskou. P. Smetanková: v Správě o plnění PHRSR za rok 2021 sú uvedené
zrealizované aktivity, monitoring strategického dokumentu PHRSR za rok 2021 je povinnosťu
obce a v tomto období je dóležitý z dovedu, aby aj novozvolení poslanci OcZ pře ďalšie
volebně obdobie věděli nadviazať na činnosti a aktivity, ktoré bolí stanovené a sú prioritami
v rámci rozvoja obce Kapušany. V tejto súvislosti chcem poprosit' všetkých predsedov komisií
pracujúcich při OcZ Kapušany, aby si všímali jednotlivé aktivity a svoju činnost' zosúladili
s PHRSR aj počas roka 2022.
Starostka poďakovala za spracovanie správy p. Smetanko věj a p. Majirskej, poslanci pristúpili
k hlasovaniu:

• Uznesenie č. 35/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schval'uje Správu o plnění Programu hospodářského
rozvoja a sociálneho rozvoja obce Kapušany na 2021-2027 za rok 2021.

K bodu 12 Ziadosti

l Í va) Ziadostí o predlženie platnosti nájomných zmlúv v 18 b.j.
Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálně] práce
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Starostka obce - predkladatel'ka předložila všetky podklady potřebné na schválenie predlženia
platnosti nájomných zmlúv jednotlivých žiadateťov, zktorých všetci spÍňajú stanovené
podmienky. Diskusia k témě neprebehla, poslanci OcZ pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 36/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch 5M/!/aí-/s predlžením platnosti nájomnej zmluvy v 18 b.j.
v obci Kapušany na dobu urcitú 3 roky s možnosťou opakovaného predlženia zmluvy o nájme
bytu pře pána Jozefa Rentku od Ol. 06. 2022 do 31.05.2025.
Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O
• Uznesenie č. 37/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch súhlasí s predlžením platnosti nájomnej zmluvy v 18 b.j.
v obci Kapušany na dobu urcitú 3 roky s možnosťou opakovaného predlženia zmluvy o najme
bytu pře pána Jána Hudáka od Ol.06.2022 do 31. 05.2025.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA:O

• Uznesenie č. 38/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch súhlasí s pred\žem.m platnosti nájomnej zmluyy v 18 b.j.
v obci Kapušany na dobu určitú 3 roky s možnosťou opakovaného predlženia zmluvy o nájme
bytu pře pani Janu Cisarikovú Vydumskú od Ol. 06. 2022 do 31.05.2025.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

• Uznesenie č. 39/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch súhlasí s predlžením platnosti nájomnej zmluvy v 18 b.j.
v obci Kapušany na dobu určitú 3 roky s možnosťou opakovaného predÍženia zmluvy o nájme
bytu pře pani Martinu Dolhyovú od Ol. 06. 2022 do 31. 05.2025.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRZAL SA: O

• Uznesenie č. 40/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch i'uA/ai'! s predlžením platnosti nájomnej zmluvy v 18 b.j.
v obci Kapušany na dobu určitú 3 roky s možnosťou opakovaného predlženia zmluvy o nájme
bytu pře pani Margitu Kolivoškovú od Ol. 06. 2022 do 31. 05.2025.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 PROTI: O ZDRŽALSA: l,p.Maňkoš

b) Žiadosti o poskytnutie příspěvku na prevádzku zariadení sociálnych služieb
Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce

Starostka obce - žiadosti bolí prerokované Komisiou sociálnou a zdravotně] starostlivosti, ktorá
navrhla systém financovania. Obecná rada súhlasila s předloženým návrhom. Starostka obce
ódo vzdala slovo p. Hamarovej:
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P. Hamarová - na OcU bolí doručené 3 žiadosti oposkytnutie finančného příspěvku na
prevádzku sociálnych služieb, všetky žiadosti splňajú požadované náležitosti. Od Ol. Ol. 2022
jev platnosti novela zákona o sociálny ch službách, ktorá přechodné upravuje minimálnu výšku
príspevkov obcí na prevádzku sociálny ch zariadení na 100,00 EUR mesačne na l prijimatel'a
sociálnych služieb. V rámci Rozpočtu obce Kapušany na rok 2022 bola na účel financovania
sociálnych služieb a zariadení vyčleněná suma 6 000,00 EUR. Komisia sociálnej a zdravotnej
starostlivosti předložila návrh, aby obec podporovala zariadenia pře seniorov jednotné sumou
118,33 EUR adenný stacionář sumou 20 EUR na jedného prijímatePa sociálnej služby
mesačne. Diskusia k témě neprebehla, poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 41/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje žiadosť o poskytnutie finančného příspěvku vo
výške 118,33 EUR na jednoho prijimatel'a sociálnej služby mesačne, na prevádzku zariadenia
pre seniorov ziadatel'ovi Sociálny dóm ANTIC, n. o., Bardejov, Pod Papierňou 71.
Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

• Uznesenie č. 42/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje žiadosť o poskytnutie finančného příspěvku vo
výške 118,33 € na jednoho prijimatel'a sociálnej služby mesačne, na prevádzku zariadenia pře
seniorov ziadatel'ovi Atrium n.o., Horarska 13837/61, 080 Ol Prešov.

Hlasovanie po slánce v:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

• Uznesenie c. 43/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje žiadosť o poskytnutie finančného příspěvku vo
výške 20,00 € na jednoho prijimatel'a sociálnej služby mesačne na prevádzku denného
stacionára ziadatel'ovi ANGELO, n. o., Karpatská 6593/6, 080 Ol Prešov.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

c) Ziadosť o odpustenie nájmu - Poliklinika Giraltovce ILB, s.r.o.
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Starostka obce - prečítala přítomným žiadosť Polikliniky Giraltovce ILB, s.r.o. o odpustenie
nájmu (nie energií) v priestoroch zdravotného střediska za mesiac január až marec 2022. Ide
o mesačnú sumu vo výške 226,56 EUR, za 3 mesiace je to 679,69 EUR. Stanovisko Obecnej
rady bolo, aby ziadatel'ovi bol navrhnutý odklad nájmu - posun splatnosti do 31. 12. 2022.
Diskusia k témě:
P. Smetanková ide o sumu 226,56 EUR mesačne, nieje to vel'ka položka. Bola som za to, aby
smě nájom odpustili, ale kladiem si otázku, čije problémem obce, že nový nájomca má problém
s prevzatím kapitačného kmeňa pacientov od predchádzajúceho lekára MUDr. Baranoviča?
P. Havrillová- na obecné] radě vzišlo stanovisko, aby smě oddialili splatnost' nájmu Polikliniky
Giraltovce ILB, s.r.o. ku konců roka 2022. Je předpoklad, že svoj kmen pacientov rozšíria do
takej miery, že chod ambulancie bude bezproblémový. O úFavu móžu požiadať aj neskór.
P. Bohatá - žiadatel' sa k finančným prostriedkom za úhradu platieb od zdravotných poisťovní
za kapitačný kmen pacientov už nedostane.
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P. Palovič - som za odpustenie nájmu v súlade so žiadosťou.
Starostka obce - v rámci celého Slovenska vzniká problém vo věci chodu ambulancií lekárov
- dětských, ako aj všeobecných lekárov. Poskytovaná lékařská starostlivost' nového nájomcu
Polikliniky Giraltovce ILB, s.r.o. je na dobrej úrovni. Ide o Vaše rozhodnutie, ale aj já sa
prikláňam k názom odpustenia nájmu 3 mesiacov.
P. Havrillová - cleno via obecnej rady navrhli odklad náj omnoho z dovedu, aby smě ako obec
postupovali jednotné v případe, že takáto žiadosť bude doručená od iného nájomcu priestorov
vo vlastníctve obce. V případe požadovanej úFavy nejde o vyseku čiastku. Pravdou je, že
finančně prostriedky od zdravotných poisťovní za kapitačný kmen od januára do marca
nedostanu.
P. Petrovský - navrhujem urobit' kompromis - platby nájomného zajanuár a febmár odpustit',
mesiac marec nájomca uhradí celu sumu nájemného. Z mójho pohFadu to nieje vel'ky ústupek.
Robíme ústupek, který je zdóvodniteFný.
P. Havrillová - zažili smě aj situácie, kedy smě znižovanie nájmu vel'mi zvažovali. Starostka
obce - napr. v případe nájemců NOVU-IVTED center, s.r. o. smě tiež v začiatkoch ich pósobenia
na zdravotnom středisko pristúpili k úFave na nájomnom, ide o obdobný případ.
P. Tirpák - z pohl'adu hlavného kontrolora obce Vám odporúčam vyhovieť žiadosti v plnej
miere, o lekárov vykonávajúcich činnost' na území obcí sa bojuje všade. V tomto konkrétnom
případe by obec ukázala svoju ústretovosť.
P. Bohatá - třeba si vážit', že podstúpili riziko a v čase, keď z Kapušian odchádzal MUDr.
Gazdík a neskór aj MUDr. Baranovič spustila Poliklinika Giraltovce ILB, s.r.o. chod novej
ambulancie všeobecného lekára, aj keď s nízkým počiatočným stavom pacientov (kapitačného
kmeňa). Diskusia k témě bola ukončená, poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 44/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schval'uje Ziadosť o odpustenie nájmu - Poliklinika
Giraltovce ILB, s.r.o.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

Starostka obce v súvislosti so schváleným uznesením uviedla, že žiadatel' Poliklinika
Giraltovce ILB, s.r.o. v mesiacijún otvorí novů gynekologickú ambulanciu. Všeobecná lékařka
začne ordinovat' ďalší den - piatok do 12:00 hod. - od Ol. 06. 2022.

d) Ziadosť o kupu pozemkov - COOP Jednota Prešov, spotřebně družstvo
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Starostka obce -23. 03. 2022 bola doručená žiadosť spoločnosti COOP Jednota Prešov,
spotřebně družstvo vo věci vysporiadania (možného odkúpenia) pozemkov parcely
KN C 203/1-4 k. u. Kapušany. Ide o pozemky pod budovu Kvetinárstva Helena. Na základe
zisteného nesúladu v uzatvorených zmluvách medzi obcou a COOP Jedntota Prešov, s.d. bolo
uskutočnené pracovně stretnutie. Dna 09. 03. 2022 smě sa střetli spredsedom spoločnosti
COOP Jednota Prešov, s.d. a předložili smě nový geometrický plán, který nechala vypracovat'
obec. Z pracovného stretnutia vyplynula otázka, či nechceme vysporiadať parcely pod budovou
kvetinárstva s tým, že všetky náklady bude znášať COOP Jednota Prešov, s.d. Stanovisko
obecnej rady k žiadosti o odpredaj pozemku bolo zamietavé.
Diskusia k témě neprebehla, poslanci pristúpili k hlasovaniu.
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• Uznesenie č. 45/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch neschval'uje Ziadosť o kupu pozemkov COOP Jednota
Prešov, spotřebně družstvo.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

Starostka obce vyhlásila 10 min. přestávku v rokovaní. V čase 18:15 hod. rokovanie OcZ
pokračovalo.

e) Ziadosť o mimoriadnu dotáciu v zmysle VZN 1/2017 - OSK Kapušany
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Starostka obce - Ziadosť o mimoriadnu dotáciu vzmysle VZN č. 01/2017 adresovalo OcU
vedeme OSK Kapušany. Poprosím p. Bohatu o vyjádřeme k žiadosti. P. Bohatá - z projektu
Eurá z EURA nám bolo schválených 10 000,00 EUR. Ziadame o poskytnutie mimoriadnej
dotácie v zmysle vyššie uvedeného VZN z dóvodu potřeby spolufinancovania poskytnutej
dotácie z programu „EURA zEURA" - projekt dobudovania amatérskej futbalovej
infrastruktury. Podmienkou poskytnutia dotácie je prispieť z vlastných alebo iných zdrojov
sumou 3 334,00 EUR. OŠK vie prispieť sumou 834,00 EUR a žiada obec o dotáciu vo výške
2 500,00 EUR. Projekt „EURA z EURA" bol podaný na vyššiu sumu, dotácia nebála schválená
vplnej požádá vanej výške. Isté práce sa vypustia aniektoré sa móžu zrealizovat' - napr.
zatepleme a oprava stropu šatní fiitbalového ihriska, výměna okien a iné drobné opravy.
Uskutočnilo sa stretnutie v Košiciach, kde smě vycestovali spolu s Mgr. Máj irskou. Práce budu
realizované v súlade s kritériami bez veřejného obstarávania. Do 6. 5. 2022 obdržíme návrh
zmlúv.
P. Smetanková -je na zvážení, či je žiadosť plné v súlade s VZN č. 01/2017, článek 6,ods. 3,
či táto aktivita je oprávněnou v zrny šle VZN. Ide o investíciu do majetku - o stavebnú činnost'.
Po krátkej diskusii k témě sa poslanci OcZ dohodli, že žiadosť v predkladanej podobě nebude
schválená. Preveria sa možnosti spolufinancovania projektu obcou a na následuj úcom zasadnutí
OcZ to bude schválené. Poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 46/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch neschvaluje Ziadosť o mimoriadnu dotáciu v zmysle
Všeobecné závazného nariadenia Obce Kapušany č. 1/2017 opodmienkach poskytovania
dotácií z rozpočtu Obce Kapušany pře OSK Kapušany, Pod hradom 635, 082 12 Kapušany.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 PROTI: O ZDRŽAL SA: l, p. Bohatá

f) Žiadosť o poskytnutíe finančnej pomoci - FK OŠK Kapušany
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Starostka obce ódo vzdala slovo Ing. Revayovi, předsedovi Komisie finančnej, rozpočtové],
legislativně] a správy majetku obce. P. Revay - Žiadosť FK OŠK Kapušany vo věci poskytnutia
finančnej pomoci na opravu zatekajúcej střechy budovy nachádzajúcej sa na futbalovom ihrisku
bola adresovaná předsedám FK OSK Kapušany p. Antonom Raďakom. Obec Kapušany ako
vlastník budovy klubovně nachádzajúcej sa na futbalovom ihrisku nechá odborné posúdiť
technický stav střechy vyššie uvedenej budovy Komisiou stavebnou a územného plánovania
při OcU Kapušany. Na základe spracovaného posuďku bude zvolený ďalší postup práč sanácie
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střechy klubovně. Ide o obecný majetok, o ktorý sa obec musí starat' a zvePaďovať ho -
v závislosti od dostupných finančných prostriedkov. Preto navrhujeme žiadosť FK OŠK
Kapušany zamietnuť s tým, že střecha bude opravená v režii obce. Poslanci pristúpili
k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 47/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch neschval'uje Ziadosť o poskytnutie finančnej pomoci -
FK OŠK Kapušany.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7

K bodu Rózne:

PROTI: O ZDRZAL SA: l, p. Bohatá

• Starostka obce - Spoločnosť Packeta Slovakia s.r.o. oslovila v roku 2021 obec
s ponukou umiestnenia samoobslužného automatu slúžiaceho kvydávaniu zásielok
prostredníctvom tzv. Z-Boxu. Poslancom OcZ bol zaslaný návrh Zmluvy pře
umiestnenie Z-Boxu, ktorý bol prerokovaný na zasadnutí OcZ 10. 12. 2021. Na tomto
rokovaní nebálo schválené umiestnenie samoobslužného automatu z dóvodu
pripomienok k návrhu zmluvy. Tieto pripomienky bolí zapracované a je navrhnutý
veřejný priestor vhodný na umiestnenie - při vstupe do kulturného domu. Upravený
dokument bol zaslaný poslancem OcZ. Z-Box by mál byť dobré dostupný, umožněné
by málo byť dobij anie prostredníctvom solárnych panelov, zabezpečené musí byť
plynulé doplňanie Z-Boxu. Nechávám priestor na vyjádřeme pře poslancov k vhodnosti
umiestnenia zariadenia: P. Revay - navrhované umiestnenie nieje dobré, ide o kulturný
stánek. K tomuto názoru sa připojila aj p. Smetanková. P. Smetanková sa tiež spýtala,
prečo sa spoločnosť orientuje iba na obecné pozemky a nie súkromných vlastníkov?
P. Palovič - navrhnuté miesto je v súlade s tým, co smě prerokovali v decembri 2021.
P. Maňkoš - myslelo sa umiestnenie při parkovisku a nie při vstupe do kulturného
domu. Závěr diskusie - starostka obce bude kontaktovat' zástupcov spoločnosti Packeta
Slovakia s.r.o. a zvolí sa ine umiestnenie Z-Boxu - při kontajneri na zber šatstva, ktorý
je umiestnený na parko visku při kultúmom dome.

Na rokovanie přišla v čase 19:00 hod. p. Prevužňáková, která představila přítomným
projekt/štúdiu tzv. EKOUČEBNE - triedy v exteriéri. Spracovaná studia plánuje
realizáciu ekoučebne na zelenej ploché před školskou jedálňou v Parku sv. Cyrila
a Metoda, kde by bola zabezpečená dobrá dostupnost' pře žiakov a vyučujúcich.
Z diskusie k bodu vyplynula požiadavka preverenia vedenia inžinierskych sietí, ktorá
sa javí ako kFúčová pře možnost' realizácie projektu. Dalšou otázkou ostává
finance vanie projektu - p. Prevužňáková plánuje využit' ušetřené finančné prostriedky
zo zdrojov Kapyško, o.z. a projektové financovanie. V roku 2022 je možné zamerať sa
na přípravu projekte věj dokumentácie, samotná realizácia je v ďalších rokoch.
Navrhnutý projekt bol schválený všetkými prítoinnými poslancami v případe, že
inžinierske siete nebudu překážkou v realizácii projektu a navrhované miesto realizácie
před školskou jedálňou bude vhodnou lokalitou.

P. Palovič - prostredníctvom PC projekcie představil přítomným spracovanú
dokumentáciu súvisiacu s navýšením cien energií veřejného osvetlenia s porovnáním
rokov 2020,2021 a 2022 - došlo k výraznému navýšeniu cien, a preto sa touto otázkou
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musíme aj ako poslanci OcZ zaoberať. Údaje smě čerpali zo Správy spoločnosti
O.S.V.O. comp, a.s., ktorá vnášej obci spravuje veřejné osvětleme. P. Palovič
představil studiu finančnej návratnosti při prípadnom přechode obce z doteraz
používaného klasického typu veřejného osvetlenia na modeme a úsporné LED
osvětleme. Ide o veťkú investíciu, jednou z možností je aj realizácia formou
dodavatel'skeho úvěru O.S.V.O. comp, a.s. P. Revay - v tejto súvislosti dávám do
povedomia aj fakt, že obec má predschválený úvěr z bankovej inštitúcie, ak by smě sa
rozhodli investovat' do veřejného osvetlenia z dóvodu úsporných opatření, možnost'
bankového úvěruje otvorená.

• P. Revay - vo věci činnosti MFC Kapušany boli na OcU domčené viaceré podania,
vktorých Ing. Masrna ozřejmuje činnost' Mládežnického futbalového centra
Kapušany. V predmetnej věci sa 27. 04. 2022 uskutočnilo pracovně stretnutie na pode
OcU za účasti starostky obce, předsedu Komisie sportu a mládeže p. Bohatu, stretnutia
sam sa zúčastnil aj já. Za stranu MFC bolí přítomní p. Masrna, p. Prevužňák, p. Hudák
a p. Bujňáček. V súvislosti s činnosťou MFC bol prerokovaný aj bod činnosti CVČ
Chrobák Beniakovce, ktorý na svojej web stránke uvádza, že v obci Kapušany vedie
futbalový krúžok pod vedením Ing. Masmu. Zástupcovia obce si chceli upresniť ako
funguje tento tréningový proces, keďže žiadny oficiálny zmluvný vzťah medzi ZŠ s MS
Kapušany ako prenajimatel'om tělocvičné, kde tréningy CVC Chrobák prebiehajú nie
je uzatvorený. P. Masma předložil rozpis tréningov činnosti MFC a CVČ Chrobák,
z dovedu upresnenia viacerých nepřesností sa tejto problematike bude obec věnovat'
podrobné] šie.

K bodu Rózne přítomných informovala starostka obce:

v^ Obec Kapušany sa v spolupráci s OZ Podaj ďalej zapojila do Humanitámej dobro vol'nej
materiálně] pomoci pre Ukrajinu. Zbierka prebiehala od 06. 04. - 09. 04. 2022 v čase
od 08:00 hod. do 16:00 hod. v sále KULTURNÉHO DOMU KAPUSANY. Vyzbierala
sa l dodávka materiálně] pomoci. Smě rádi, že obec aj takýmto spósobom pomohla.
Chcem poďakovať p. Bohatovi, ktorý bol nápomocný při odvoze humanitárnej
vypomoci.

^ Osvětleme přechodu pře chodcov při Dennom centre - projekt je v stádiu příprav.
Spracúva sa projektová dokumentácia.

•^ Ochranné zábradlie pozdlž úl. Ardova, Slánská po novů cestnú svetelnú křižovatku směr
Prešov - Svidník v celkové] dlžke cca 150 m - obdržali smě stanovisko orgánu
Slovenská správa ciest. Realizáciu zábradlia si musí financovat' obec vo vlastnej režii.
Osadenie bezpečnostného zariadeniaje plné v kompetencii obce - nemění to charakter
stavby. Obec Kapušany ako správca chodníkov si vyžiadala stanovisko SSC. Předběžné
smě si vyžiadali cenovú ponuku od společnosti MPM Těch, výroba a montáž by stáli
20 430,00 EUR.

•^ Jedna z úloh Komunitného plánu obce Kapušany je vybudovanie zariadenia pře
seniorov. Obec obdržala stanovisko p. Dobroviča zo zdmženia Náruč Prešov. Ide
o víziu do budúcnosti s tým, že najlepším vhodným pozemkom na realizáciu sa javí
záhrada terajšieho denného centra. Vbudúcnosti by sa tu mohlo vybudovat'
malokapacitné zariadenie pre 12 prijimatel'ov.

•^ Pripojenie domácností na kanalizáciu úl. Nová štvrť - z celkového počtu 26 domácností
zatial' nie je připojených 7 (z tohto počtu ide o l neobývaný dóm a budovu stolárskej
diene), 19 domácnostiam bola vyplatená dotácia obce l 000,00 EUR.

v^ Ďakujeme p. Namešpetrovi za pomoc při výmbe stromov v intraviláne obce Kapušany.
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v^ Aktualizácia dopravného a turistického značenia v obci bude zaslaná na posúdenia na
kompetentné orgány.

v^ 19.4. 2022 sa uskutočnilo odovzdanie stavby Výstavba chodníka úl. Zelezničná I. etapa.
^ Rozšírenie kapacity ČOV v obci je v stádiu vyjadrem dotknutých orgánov. Odhadovaná

výška investície je l 065 000,00 EUR.
v^ Od 11. 3. 2022 máme v dennom centre ubytovaných odídencov z Ukrajiny. Celková je

v obci ubytovaných 11 odídencov, z toho 5 v priestoroch denného centra.
^ Vyhlášené výběrové konáme na pozíciu riaditel'/ka ZŠ s MS Kapušany - dna 26. 04.

2022 sa uskutečnilo otváranie doručených obálok. Do výběrového konania sú přihlášení
3 uchádzači, 12. 5. 2022 přeběhne samotné výběrové konanie.

^ 7.4. 2022 sa uskutočnilo slavnostně otvorenie workoutového ihriska v areáli ZŠ s MS
Kapušany.

^ Obec adresovala SVP, š.p. opátovnú žiadosť o vyčistěme potoka Sekčov. V roku 2022
táto investícia nebála zahrnutá do činnosti SVP, š.p.

<^ Je spracovaná projektová dokumentácía na rekonštrukciu cesty úl. Cintorínska po
dobudovam kanalizácie.

^ Na úl. Ardova bolí opravené v rámci lokality O schodík bližšie schody k potoku. Je este
potřebné realizovat' ořez suchých stromov, na ktoréje potřebný súhlas SVP, š.p.

v^ Byt na požiamej zbrojnici je preklasifikovaný na bytový priestor, je podpísaná nová
nájemná zmluva s podnájomníkmi rod. Gombošovou.

•^ 4.4. 2022 sa uskutečnilo Darovanie krvi na OcU Kapušany. Všetkým darcom
ďakujeme.

^ 23. 4. 2022 sa uskutečnilo previerkové taktické cvičenie DHZ za účasti členov DHZ 9
obcí.

^ 29. 4. 2022 přeběhla kontrola projektu Změna zdroja vykurovania budov ZŠ s MS
Kapušany, neboli zistené žiadne pochybenia.

^ Obec zakúpila kompostéry, z ktorých niektoré neboli z rázných dóvodov odovzdané
(aapr. občania si ich nechceli prevziať...). Aktuálně evidujeme na OcU dopyt od
občanov, ktorí májů záujem o pridelenie ďalšieho kompostéra. Obec zváží, ako bude
v tejto věci postupovat'.

^ Investičný plán obce Kapušany na rok 2022 - ekonomka obce dodá čerpáme rozpočtu
obce za I. stvrt'rok 2022. Už teraz vieme povedať, že z dovedu nedostatku finančných
prostriedkov nedojde krealizácii kanalizácie úl. Hlavná, oprava WC obradnej
miestnosti, rekonštrukcia osvetlenia Kostola sv. Martina. Poslanci OcZ sa zhodli, že
prioritné budu do konca roka 2022 tieto investície: realizácia ochranného zábradlia úl.
Ardova po cestou svetelnú křižovatku směr Prešov - Svidmk, rekonštrukcia úl.
Topol'ova, v případe priaznivej finančnej situácie po vyhodnotení čerpama rozpočtu
obce připadá do úvahy aj realizácia stavby Výstavba chodníka úl. Zelezničná II. etapa.

Diskusia bola ukončená.
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K bodu 8 Závěr
Starostka obce poďakovala přítomným za účast' a v čase 21:15 hod. ukončila rokovanie OcZ.

/<^
C-T^ ^^i

RNDr. Stávka Guteková
1/7starosttíá obce Kapušany

• ^

Overovatelia:
RNDr. Pavol Petrovský

Ing. Milan Maňkoš

Zapísala: Mgr. Magdaléna Verčimáková
Kapušany, 29. 04. 2022
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Příloha Prezenčná listina
zveřejněná: ,!- .05.2022

IČO: 327239 [3]
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